
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Blatenská – ze dne 14. listopadu 2023 

Přítomni:  

 za zřizovatele – Ing. Hana Kalná, p. Bohuslava Kodýdková, Ing. Romana Šmrhová 

 za pedagogické pracovníky – Mgr. Petr Curko, Mgr. Naděžda Polenová, Ing. Milan Urbánek 

 za zákonné zástupce žáků – p. Dagmar Blatská, p. František Huml, p. Eva Kropáčková 

 host – Mgr. Jaroslava Šimková (ředitelka ZŠ Blatenská) 

Zahájení zasedání ŠR: 

Toto zasedání bylo řádně svoláno předsedou ŠR Mgr. Petrem Curkem, a to s odkazem na povinnosti ŠR 

vyplývající z § 167 a § 168 zákona 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném 

a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění všech pozdějších předpisů.  

Program zasedání: 

1. kontrola usnášeníschopnosti 

2. schvalování Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022/2023 

3. seznámení ŠR s rozpočtem školy na kalendářní rok 2024 a se střednědobým výhledem rozpočtu 

4. informace k fungování nového školního hřiště pro veřejnost 

5. různé. 

Průběh zasedání: 

1. kontrola usnášeníschopnosti 

 předseda Školské rady Mgr. Petr Curko potvrdil její usnášeníschopnost 

2. schvalování Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022/2023: 

 členové ŠR měli Výroční zprávu k dispozici od 8. října 2023 s tím, že byl ponechán dostatečný 

čas na její připomínkování 

 jelikož byly všechny připomínky vyřešené předem, nebyla na zasedání ŠR vznesena připomínka 

žádná 

 Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2022/2023 byla schválena (pro schválení Výroční 

zprávy byli všichni členové ŠR) 

3. seznámení ŠR s rozpočtem školy na kalendářní rok 2024 a se střednědobým výhledem rozpočtu: 

 členové ŠR měli návrh rozpočtu k dispozici od 9. listopadu 2023 

 k návrhu rozpočtu se vyjádřila paní ředitelka, která poukázala na meziroční snížení financí 

 snížení celkové sumy vysvětlila paní místostarostka snížením výdajů za energie s upřesněním, 

že finance uspořené za energie by stejně škola nemohla využít na jiné (např. vzdělávací) účely, 

a tak by kvalita pedagogické práce neměla být ohrožena 

 další podněty k rozpočtu školy již nezazněly 

4. informace k fungování nového školního hřiště pro veřejnost 

 k tomuto projednávanému bodu se vyjádřila paní místostarostka následovně: 

✓ od začátku září bylo hřiště ve zkušební provozu tak, aby se vychytaly všechny nedostatky 

✓ v této fázi je již hřiště otevřené i veřejnosti s tím, že škola bude využívat hřiště do 15:30, 

a pozdější čas pak bude vyhrazen zájemcům z řad veřejnosti 

✓ vchod pro veřejnost se nachází v Mayerově ulici 



✓ základní údržbu hřiště má na starost pan školník – odpoledne bude hřiště bez správce 

✓ pro spolky bude nejspíše vymyšlen způsob registrace tak, aby nedocházelo ke kolizím při 

větším množství zájemců o sport 

✓ hřiště bude osvětlené do večerních hodin (není stanoven čas, kdy je nutné hřiště opustit) 

✓ v areálu proběhnou ještě další úpravy – dojde například k umístění odpadkových košů či 

k instalaci stříšky nad tribunou 

✓ hřiště bude v nejbližší doplněno o návštěvní řád 

✓ perfektní stav areálu bude záviset především na zodpovědnosti každého návštěvníka 

5. různé: 

 za zákonné zástupce si vzal slovo pan Huml, který se zeptal, zda má škola vytvořený systém na 

sledování množství domácích úkolů (například prostřednictvím sdíleného dokumentu) tak, aby 

nedocházelo k nárazovému přetěžování žáků 

 paní ředitelka odpověděla, že zadávání úkolů je řešeno v rámci jednotlivých školních sekcí 

 paní Polenová odvětila, že vytvořit funkční systém pro sledování zadávání úkolů není tak snadné 

 paní Blatská a paní Kropáčková se z pozice rodičů vyjádřily tak, že v systému zadávání úkolů 

ze strany školy nevidí žádný problém 

 předseda ŠR přislíbil, že problematiku zadávání domácích úkolů otevře na nejbližším jednání 

pedagogů 

 paní ředitelka poprosila pana Humla, aby jí přednesl své konkrétní podněty mezi čtyřma očima, 

čímž byla diskuze uzavřena. 

Usnesení: 

 ŠR schválila Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2022/2023 

 ŠR se seznámila s rozpočtem ZŠ Blatenská na kalendářní rok 2024 a se střednědobým výhledem 

rozpočtu školy 

 ŠR se seznámila s informacemi k fungování nového hřiště pro veřejnost. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne 14. listopadu 2023 zapsal Mgr. Petr Curko. 



 

 


